
 

 

Bestyrelsesmøde den 28. 3. 2022 kl. 18.30 – 21.00 i Favrdal 

Afbud Helle M Rasmussen, Favrdal – Helle Lind, Favrdal – Lasse Blom, 
Udsigten. Trine Jelvin, Favrdal. 
 

  

Dagsorden   

  

1. Velkommen   
 

2. Hvordan 

imødekommer vi 
tosprogede familier 

Vi får besøg af boligsocial konsulent Anne Rosenquist. 
Anne er ansat i et 4-årigt projekt. Arbejder med såvel etniske 
danskere som anden etniske familier 
Forslag om tema møde i Varbergparken – Hvorfor skal børn 
gå i daginstitution. 
Anne vil gerne advisere/ minde forældre om når der 
eksempelvis er aftenmøder. 
Vi kan altid ringe efter Anne. Kan evt. deltage i 
opstartsmøder og i den anledning indhente samtykke. 
Forældrene føler sig ofte tilpas, hvis de kan lave mad til 
arrangementer. 
Bare det at aflevere sit barn kan bekymre.  
De bolig sociale konsulenter har oplevet at social kontrol fra 
ældre generationer, kan hindre deltagelse i div. 
arrangementer.  
Måske kan tradition og erfaring med demokratiske processer, 
være en hindring for eksempelvis opstilling til bestyrelsen. 
Vi kan blive bedre til at opfordre enkeltvis, til deltagelse i 
arrangementer. 

3. Orientering v. Helle 
Budget – revideret budget udleveres 
 
Børnetal: 
Udsigten: normeret 74 –  jan. 79  - gnm. 101%  

Favrdal:    normeret 91 – jan. 90  -  gnm. 92%  

Suset:       Planeterne normeret 58–  jan. 59 - gnm. 96 % 

                  Nordstjernen 11 børn pr. 1. 4. 

Fjelstrup: normeret 42  –  jan. 50 - gnm.   107% 



 

 

4. Orientering Helle R 

formand 

Udgår 

5. Kort nyt fra 

afdelingerne 

Kort orientering fra medarbejderrepræsentanter og 
forældrerepræsentanter. 
 
Suset: Arbejder med bæredygtighed samt følelsen af at høre til. 
Arbejder med Matemusik. Påske og påskefrokost. 
 
Favrdal: Johanne ny DPL starter den 1. 4. Har fået 5000 kr. til 
projekt ifb. Tour de France. Har haft besøg af Stine fra Favrdal 
skolen til personalemøde i forhold til overgang til skole. 
 
Udsigten: Tilbage alle mand – kører på normal status. Arbejder 
med Selvregulering i samarbejde med Louiseskolen. 
Personalegruppen frisker regler samarbejde m.m. op efter 
Corona. 
 
Fjelstrup: Hverdag igen. Vuggestuen er startet. Arbejder med 
hvorledes vi gerne vil have hverdagen fungere. 
Personalearrangement med skolen inden sammenlægning i 
april.  

6. Frokostordning Planlægning af afstemning til frokostordning 2023. Afstemningen skal 
være afholdt inde den 26. 8.  
 
Helle gør afstemningsmateriale klar til næste bestyrelsesmøde. 
Obs på dem der holder ferie i august. 
 
Kan man evt. stemme på AULA. Mette spørger Lone, det er ved 
at blive undersøgt. 
 
Der er tvivl om søskenderabat 
 
Afdelingen tager kontakt til den enkelte forældre ifb. afstemning. 
 
Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde. 
 

7. Politik for 

forældrebestyrelser 

Gennemgang af politikken. Hvad er nyt. 
 
Kommentarer: Savner kontekst – evt. hvad bestyrelsens rolle er. 
Vi har både politikken og styrelsesvedtægterne. Det tager tid at 
få viden som nyt bestyrelsesmedlem. 
 
Vi har en god og åben dialog i bestyrelsen. God balance i forhold 
involvering. 
Helle opfordrer til at abonnere på udvalgets referater. 
Kontakten mellem DPL og afdelingens rep. - kunne det evt. 
fungere som chatgruppe, fungerer godt i SUSET 

8. Opfølgning på Lege- 

og  

læringsmiljøvurderin

gerne samt arbejdet 

Der er i øjeblikket problemer med at danne rapporter i Hjerne og 
hjertet, rapporten sendes så snart muligt. 
 
Børnenes svar gennemgås. Der vil blive arbejdet med svarene 
på personalemøder og pædagogisk aften. Der er mulighed for at 



 

 

med 

børneperspektivet 

spørge det enkelte barn, hvis der er svar vi bliver nysgerrige på 
samt svar der bekymrer. 
Svarene bliver ligeledes brugt ifb med arbejdet med 
børneperspektiver. Der er afhold pædagogisk aften i de enkelte 
afdelinger hvor børnenes svar og bestyrelsens input til arbejdet 
med børneperspektiver er inddraget. 
der afholdes fælles pædagogisk dag den 23. 4. ligeledes med 
fokus på børneperspektivet. 

9. Forældreråd Opvarmning til arbejdet med forældreråd i afdelingerne. Hvordan vil vi 
arbejde med det. Hvad har vi brug for? 
 
Vi hører de gode erfaringer fra afdelingerne. 
Suset har ikke et forældreråd, generelt trænger vi til en 
opdatering på medlemmerne i forældrerådene samt det at 
komme i gang igen, efter Corona. 
Erfaringerne siger at det er ofte bare én som skal melde sig på 
banen, så kommer der flere. 
Flemming har et år tilbage og vil overveje at stille op til 

forældrerådet i SUSET det sidste år      

Det vurderes at det ikke er nødvendigt at arbejde videre med 
emnet i bestyrelsen. 

10. Deltagelse i 

Fællesrådsmøde 

Der er fællesrådsmøde den 11. 5.  Der er mulighed for deltagelse af 
to fra bestyrelsen. Helle R deltager. Hvem har mere mulighed. 
 
Flemming deltager 

11. Punkter til 

næste møde 

-Madordning med materiale 
-Valg til orældrebestyrelsen – Mie Flemming og Helle R- Pernille 
er på valg. 
 
-Synliggørelse af bestyrelsen. 
-Lukkedage 2023 
 
                         

12. Evt. Valg til forældrebestyrelsen den 6. 9. 

 

Kommende punkter Læreplaner 
Madordning 
Lukkedage 2023 
Dato og planlægning af valg til forældrebestyrelse 2022 
Hvad er forældrebestyrelsen, årshjul, synlig bestyrelse, billeder 
på hjemmeside.  
Hjemmesiden justering. 
 

 


